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Figueres 

Què passa amb el pavelló cobert de l'Ajuntament? 
Tothom es feia aquesta pregunta, el "Dia del Club Bàsquet Adepaf" 

Es va celebrar al Patronat de Figueres el "Dia del Club B. Adepaf". Els actes 
consistiren en un "repossó a la catalana" i una sèrie de filmacions realitzades al 
llarg de set anys per Jordi Boix. 

LA GRAN FAMÍLIA 
DE L'ADEPAF 

Malgrat el poc temps de què gaudi 
l'equip organitzador, cal remarcar la 
gran assistència de gent lligada amb 
l'Adepaf, ja que vàrem calcular que 
més de dues-centes persones prengue-
ren part, en aquesta diada del club. 

Nosaltres, com sempre, vàrem 
aprofitar el pa amb tomàquet i el bon 
vi de l'Empordà, per tal de treure 
quelcom més d'aquesta trobada. Aca-
bades les filmacions, reunírem al cafe 
del Patronat una colla de gent molt lli-
gada amb l'Adepaf, i vàrem fer petar 
la xerrada una bona estona. 

-Què és aquesta festa? Amb quin 
motiu s'ha fet? 

—Doncs, ni més ni menys que per a 
germanar tota una colla de gent, d'a-
bans i d'ara de l'Adepaf, i passar junts 
una bona estona. Res més. 

La resposta ens l'ha donada Gui-
llem Vázquez, president del club. I 
Xavier Pous afegeix: 

—Ja feia temps que es volia fer; pe-
rò per una cosa y després per una al-
tra, sempre s'anava deixant. I ara que 
ho hem fet, encara el temps se'ns ha 
"tirat" al damunt, ja que només fa 
tres dies que convidàrem la gent per 
correu... 

HISTÒRIA DE 
L'ENTITAT 

Feu-me una mica d'història de l'A-
depaf, si us plau. 

I en dir jo això, sense pensar-m'ho, 
s'organitzà un "cacau". Una cosa 
quedava definida. Que el comença-
ment, l'inici de la primera etapa, va 
ser l'any 1957. El dubte era fins on va 
durar aquesta primera etapa. Els uns 
que si fins al 67 i els altres que si fins 
al 68. El que sí va quedar clar és que 
el senyor Pujol fou l'ànima i el capda-
vanter de l'Adepaf, durant aquells deu 
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o onze anys. Vers el 68, amb la cons-
trucció de la "Pista Polideportiva" re-
gentada pel C.N. Figueres i el senyor 
Pujol, la gent emigrà cap a allà dalt, la 
qual cosa motivà que, durant uns tres 
anys, el Patronat restés sense bàsquet, 
fins que, altra volta, amb gent nova i 
veterana, es tornà a començar el bàs-
quet i amb ell L'Adepaf. 

Se'm va acudir de fer una pregunta 
"tonta": 

-Qui manté o de què viu una enti-
tat con la vostra? 

Què vaig haver dit! Riallada gene-
ral. 

-S í vols que et digui la veritat, és 
un miracle —em contestà el president. 

Al cap d'un momet, però, el miracle 
ja no era ho era tant... 

Ens patrocinen tres cases comer-
cials - em digueren-; tenim els anun-
cis de les "valies" de la pista i l'Ajun-
tament també ens dóna alguna sub-
venció. 

"QUÈ PASSA AMB EL PAVELLÓ 
COBERT 
DE L'AJUNTAMENT?" 

-Quines aspiracions té ¡'"Agrupa-
ció Deportiva del Patronat de Figue-
res" (A.D.E.PA.F.) de cara al demà? 

Aquesta pregunta se la pensaren 
una mica, i al final la resumiren en 
quatre punts importants: 

-Crear una veritable junta, amb la 
qual els jugadors s'hagin de preocupar 
només d'entrenar i jugar, i res més. 

—Fer una promoció del bàsquet a 
tots el nivells, ja que comptem amb 
gent que pot fer-ho. Tenim un Mora 
que és preparador nacional, i un Jau-
me García i un Jordi Boix, que son 
preparadors regionals. 

-Acceptar l'esport com a un veri-
table servei a la societat. 

—I, potser, deixar penjada una pre-
gunta: Què passa amb el pavelló co-
bert de l'Ajuntament? 

I, per últim, preguntàrem: 

-Quines cotes importants ha con-
querit i'Adepqf com a equip? 

—La fase de més glòria va ser du-
rant la primera etapa, quan comptà-
vem amb els americans. En la segona 
fase, cal dir que, en el transcurs de 
tres anys, fórem l'únic equip figuerenc 
que militava a categoria nacional, 
mentre el futbol i altres esports no 
passaven de regional. També cal dir 
que dos o tres elements de l'equip fe-
mení ens han estat demanats per la se-
lecció nacional, així com l'any 1974 
Verdaguer ens va passar al Barce i en-
guany forma part de l'equip del BIC. 

En arribar ací, algú va tornar a 
treure el tema del pavelló cobert, i ja 
no hi va haver res a fer. La xerrada 
anà per altres camins dignes de ser 
tractats, en secció a part. 

CLOENDA 

Cal dir que va ser una festa on reg-
nà sempre la bona germanor i l'ale-
gria. Era el que es va pretendre de bon 
començament. I podem dir que es va 
aconseguir. El que sap greu és que no 
es facin coses d'aquestes més sovint... 

Antoni Godoy i Tomàs 
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